
Datum Locatie Aanvang  Notulist          
21-03-2019 de Ster 20.00 uur Saskia Mulder
           
Aanwezig                                                                                                                                                                         
Saskia Mulder (gesprekleider), Laurens Vreugdenhil, Rob Tromp (Webmaster), Jeannette Stevens 
(Gemeente Nijmegen), Maria Buur (Gemeente Nijmegen), Marco Wolkenfelt (Operatie Steenbreek), 
Paul Reuling (Bindkracht10), Cilia Daemen (GroenLinks), Daan Moerkerk (GroenLinks), Menno van 
Dinther (Lente Kracht; LK), Bram Lamberts (LK) , Jasmin Sanders (LK), Rob Stoof, Leonie Schuijt, 
Charles Meijer, Eduard Guth, Brigitte Rutten, Charles van der Pol, Nico Weel, Marij Feddema, Ton 
Ammerlaan, Ben Schilder, 

De vergadering duurt een uur en wordt onderverdeeld in 3 onderwerpen die elk 20 minuten duren.   

Agenda                                                                                                                                              
20:00 uur - 20:20 uur Leefomgeving / Milieu / Gezondheid                                                                                                     
- Groen Lent en Lentekracht hebben samen overleg gehad. Er zijn groene projecten in Lent waar 
mogelijk subsidie beschikbaar voor is. De mensen achter Lentekracht kunnen helpen met subsidie 
aanvragen en zo bewoners initiatieven ondersteunen.                                                                        
Marco Wolkenfelt: Nadat de Green Capital Challenges in 2018 zijn afgelopen, zijn er nog steeds 
groene initiatieven. O.a. RingRing (https://ring-ring.nu) waarbij geld ingezameld wordt door inwoners 
van Nijmegen Noord voor initiatieven in dit stadsdeel. Er is onder andere gedoneerd aan de historische 
tuin, de deelwinkel en honden speelplaats “Fikkie“. Er is nog geld beschikbaar, dus als iemand een 
initiatief heeft waaraan bijgedragen kan worden, mag dit worden aangegeven. Een ander Lents 
initiatief is het initiëren van een “groene corridor“ door Lent in samenwerking met “Operatie 
Steenbreek“. Buurten worden hierdoor verbonden door groen. Lentekracht kan hier ook ondersteuning 
bieden. Burgers kunnen subsidie aanvragen om tuinen te vergroenen. Bewoners uit de 
Fluweelboomstraat hebben een voorstel hiervoor ingediend bij de Bastei in Nijmegen en er is een idee 
geopperd om een bos aan te planten richting Oosterhout.                                                                                                                    
Leonie Schuijt: Namens de werkgroep Citadel College heeft Leonie overleg gehad met Bicy Fisscher 
van het Citadel College. We hebben 2 activiteiten achter de rug: Soepie Doen en Kerstdiner. Dat waren 
al bestaande projecten, waarbij Groen Lent en het Citadel collega met elkaar hebben kennis gemaakt. 
Dit jaar wordt er dieper op de materie ingegaan. Thema’s die aan de orde komen zijn o.a. verspilling, 
(2e hands-) mode en duurzaam bouwen.   

20:20 uur - 20:40 uur Verbinding / Inwoners Lent                                                                                                
Paul Reuling: - Er is een vacature voor een nieuwe Stip coördinator.                                                                  
- 21 maart is een eerste bijeenkomst van de training “Grip op het leven“. De bijeenkomsten zijn 
bedoeld om meer grip te krijgen op jezelf hebben als secundair doel om de wachtlijsten korter te 
maken.                                                                                                                                                          
- Iris van Veen is sinds kort ambulant kinderwerker voor Nijmegen Noord vanuit Bindkracht10. Zij 
gaat activiteiten organiseren voor kinderen van 5/6 -10 jaar oud.                                                                        
- Vanuit het Sociaal Wijkteam zijn de Teamleiders vervangen door Gebiedsregisseurs. Noord, Oud en 
Nieuw West vallen onder 1 regisseur.                                                                                                 

20:40 uur - 21:00 uur Veiligheid / Verkeer of Persoonlijk                                                                                                                    
Ed Guth:  De eerste 2 weken van het Zandtransport door Lent (Vrouwe Udasingel) heeft er een 
verkeersregelaar gestaan, maar 1 van de 2 weken was een (kinder-)vakantie week. Jeannette Stevens: 
Was zich niet bewust van de vakantie week. Volgende week vindt er een evaluatie plaats over de eerste 
2 weken van het zandtransport. Tot nu toe zijn er geen incidenten gemeld door de verkeersregelaars. 
Leonie Schuijt: Bewoners hebben wel incidenten en bijna incidenten gemeld. De verkeersregelaars 
waren niet altijd alert of aanwezig. Bij regen stonden ze regelmatig onder het afdak van Jan Linders.                                                                                  
Rob Tromp: Er ligt veel zand op de weg bij de Stelt, er wordt slecht opgeruimd. Jeannette Stevens: 
Dit kan gemeld worden bij de “Bel- en herstellijn“. Voor nu neem Jeannette de melding over.        
Brigitte Rutten: Er zijn verkeerslichten geplaatst om de bus samen te laten voegen met het verkeer. 
Hierdoor moeten auto’s al wachten. Kunnen ze langer wachten zodat zandwagens ook af kunnen slaan 
naar de Stelt? Jeannette Stevens: Hierdoor zal er opstopping van het verkeer vanuit de stad ontstaan 
waardoor verdichting van de stad ontstaat. Leonie Schuijt: haar ervaring is dat de opstopping juist 
stad-inwaarts aan de Lentse kant ontstaat en niet op de Oranjesingel.                                                                                                       



Er is een werkgroep verkeersoverleg actief, maar deze heeft een wisselende samenstelling, afhankelijk 
van de onderwerpen en knelpunten. Voorheen was er een Platform Waalsprong, waarin vaste leden, 
(bewoners van Lent, Oosterhout en Ressen) participeerden. De groep kwam samen bij het begin van 
een nieuwe ontwikkeling. In dit stadium konden de bewoners hun ideeën al kwijt. Die vorm van 
communicatie missen we nu. De meeste wijkraad deelnemers zien deze vorm van overleg graag 
terugkomen. Eventueel weer in combinatie met Oosterhout. Leonie, Ed Guth, Charles van der Pol en 
Brigitte Rutten hebben interesse om zitting te nemen in deze verkeersgroep.

Rondvraag: Laurens Vreugdenhil: Urgenda heeft 8 april een gesprek met de wethouder. (Aanplant 
groen, o.a. volwassen bomen).                                                                                                                  
De volgende wijkraad vergadering (18 april) komt er een presentatie over fijnstofmetingen.                                                                                                 
Leonie Schuijt: Waar staat het bestuur van de wijkraad voor? De Missie en Visie van de wijkraad 
moet duidelijk worden. Rob Stoof sluit zich aan bij deze vraag.  Laurens Vreugdenhil: Op dit moment 
zijn we een platform waar iedereen ideeën kan uiten. Nieuwe bestuursleden zijn welkom. Het wordt 
erg gewaardeerd dat elke maand iemand van de gemeente en sociaal wijkteam aanschuift (Jeannette/
Ed/Paul) en dat er enkele vaste deelnemers komen. Brigitte Rutten geeft aan ook vaste deelneemster 
aan de wijkraadvergaderingen te willen worden en in de toekomst wellicht enkele taken beheren. 

Er wordt afgesproken om voorafgaand aan de volgende wijkraadvergadering samen te komen met een 
aantal belangstellenden, inclusief een vertegenwoordiger van de gemeente om gezamenlijk na te 
denken over de doelstellingen van de wijkraad.

Aktiestap
Opzet brief subsidie aanvraag Plan to Behaviour. Laurens

Gegevens doormailen aan Ed van Dael van PtB Laurens
Maaibeleid bermen navragen bij Jeannette Stevens; minder 
maaien, meer kruidige gewassen. (Idee MWP bloeiende 
bermen)

Saskia

Navragen of er verhoogde fijnstof metingen worden gedaan 
sinds februari 2019

Saskia Presentatie April

Wijkagent Babette en Pim uitnodigen voor april Saskia

De volgende wijkraad vergadering is op donderdag 18 april om 20:00 uur in De Ster.


